
Motion: vi behöver hundrastplatser i Umeå 

 

Allt fler Umebor skaffar hund. Statistiken från Jordbruksverkets hundregister visar att ökningen 
var särskilt stor under pandemin och antalet hundar har fortsatt att öka sedan dess. År 2023 
fanns 12 487 registrerade hundar vilket är ca 2000 fler än 2020.  

I kommunen saknas det dock inhägnade hundrastplatser där hundar kan få leka fritt utan koppel 
och enligt kommunens lokala ordningsföreskrifter är det koppeltvång i centrum och i parker 1 
maj - 15 september. Detta resulterar i en icke önskvärd levnadsmiljö för hundarna i vår stad.  

Många hundägare har efterfrågat hundrastplatser i flera år och sådana finns i andra jämförbara 
kommuner runtom i Sverige, t.ex. Uppsala har sju stycken, Linköping fem och Sundsvall 
en. Hundrastplatser är även en naturlig plats för människor att träffas och bidrar till en bra och 
social miljö för alla.  

 

Moderaterna värnar om alla Umebor, inklusive de fyrbenta, och därför yrkar jag att Umeå 
kommunfullmäktige beslutar att Umeå kommun ska bygga inhägnade hundrastplatser utefter 
vad behovet är och vad ekonomin tillåter.  

 

Josefin Gustafsson (M) 

 

 


